
Van: jos van zwieten  

Verzonden: vrijdag 26 mei 2017 8:56 

Aan: Griffiebureau 
Onderwerp: verzoek aanpak parkeergarage Cronje 

 

Aan: gemeenteraad Haarlem 

 

Geachte Raad, 

 

Het Ripperdaterrein is sinds tien jaar een parel voor de gemeente Haarlem en een prachtige 

plek om te wonen. Met het laatste bouwproject nadert het complex nu zijn voltooiing. 

Bewoners maken (verplicht) gebruik van een eigen plek in de parkeergarage (bewonersdeel) 

en kunnen daarnaast een abonnement nemen op het publieke deel. Ik maak al jaren gebruik 

van zo'n abonnement en betaal daar inmiddels bijna 1000 euro (duizend!) per jaar voor. Het 

beheer van de garage is door de Gemeente opgedragen aan Spaarnelanden.  

 

Zo mooi als het terrein ook is, zo triest is het gesteld met de situatie in de ingangen van het 

publiek deel via de Schoterweg en de Kleverlaan, die voor iedereen vrij toegankelijk zijn. Er 

wordt zeer frequent gebruik gemaakt van de ingangen door (blowende) hangjongeren en er 

verblijven 's nachts zeer regelmatig zwervers. De ingang bij de Kleverlaan is voor deze 

zwervers met name aantrekkelijk: onder de trap is een beschutte plek beschikbaar (niveau min 

twee) en de garage zelf functioneert dan als toilet. Die ingang is al jaren geleden onder handen 

genomen door hangjongeren, waardoor er op niveau min 1 (tevens de toegang voor bewoners) 

plafonds zijn vernield. Het ziet er niet uit. De ingang aan de Schoterweg is een vaste spot voor 

blowende jongeren die daar zonder enig respect voor schoonmakers de restanten van hun 

verblijf het liefst naast de prullenbakken achterlaten. Het schoonmaken als zodanig gebeurt 

gelukkig frequent, maar soms lijkt het dweilen met een kraan open.   

 

Daarnaast is de garage in de winter een aantrekkelijke locatie voor skaters en voor sporters. 

Minder erg, maar de garage is daar niet voor bedoeld.  

 

Onlangs is er (in het publieke deel van de garage) een ruitje ingeslagen van mijn auto, met een 

schadepost van zo'n 500 euro tot gevolg.  

Het aantal meldingen dat ik, en anderen, gedaan hebben via de normale kanalen (meldingen 

via de site van de gemeente of telefoontjes naar politie of stadstoezicht) loopt in de tientallen. 

Het antwoord is steevast dat de surveillance (door stadstoezicht) zal worden geïntensiveerd. 

Dat is dan fijn en heeft soms tijdelijk effect, maar er wordt helaas niets structureels gedaan om 

problemen te voorkomen.   

In grote steden is het normaal dat toegang tot parkeergarages alleen mogelijk is door diegenen 

die van de garage gebruik maken. Onze garage is op niveau min twee echter vrij toegankelijk. 

Mijn dringende verzoek aan de gemeenteraad is daarom om snel adequate maatregelen te 

nemen om verdere verloedering van de garage tegen te gaan, daarmee te zorgen voor een 

veilige omgeving en klanten van de garage dus een fatsoenlijk product en dienst te leveren.  

 

Een alternatief kan zijn dat bewoners in staat worden gesteld een eventueel tweede auto in het 

bewonersdeel op niveau min 1 te parkeren, maar dat lost natuurlijk slechts een deel van het 

probleem op.  

 

Uiteraard tot een nadere toelichting te allen tijde bereid, en in afwachting van uw reactie,  

 

Jos van Zwieten   



 

 


